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Anteckningar från LN70 hockeyskolas föräldramöte 7/4 -24. 
 
Generellt tips angående frågor är att börja med att titta i hockeyskolans 
styrdokument som ligger här: https://www.laget.se/LN70_HS/Document 
 

• Vad har fungerat bra säsongen 2023-24? 
Fler upplever att det nu finns tydliga rutiner och en plan framåt. En bra och tydlig 
struktur kring roller och ansvarsområden, träningsupplägg, tränare m.m. 
 
Nya medlemmar tas hand om tidigt både på och utanför isrinken. Bra information när 
man börjar vad som gäller. 
 
Att vi går ut med information i Supertext kring incidenter uppskattas av många då 
föräldrarna kan ta en dialog med sina barn. 
 

• Vad kan vi förbättra till säsongen 2024-25? 
Båsvärdar, detta är något vi behöver få bättre rutiner på och de föräldrar som väljer 
att vara i båset bör då ha en väst på sig. 
 
Försäljning (eller att man väljer att skänka/byta) av utrustning som inte längre 
behövs. Hur kan vi hjälpa till med detta, bytardagar t.ex.? 
 
Vi pratade om indelningen, och att det idag är lite svårt att veta när barn ska ta nästa 
steg. Ett alternativ som diskuterades var att vi till nästa säsong har 3 zoner. 
 
 
Björn Cullbrand 
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